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PROCES – VERBAL 
 

încheiat în cadrul şedinţei ordinare a Consiliului Local Municipal Brăila din data de  
31.08.2022, ora 09:00 – sala Companiei de Utilităţi Publice “Dunărea” S.A.  Brăila 

 
  

Domnul DRĂGAN ION – Secretarul General al Municipiului Brăila: 
Înainte de începerea programului obișnuit al ședinței am să-l rog pe domnul Primar 

să ia cuvântul. 
 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Doamnelor și domnilor consilieri, în data de 18 august 2022, domnul consilier 

municipal Vasile Cupcic a decedat. Vă propun ca înaintea începerii ședinței să ținem un 
moment de reculegere. Mulțumesc! 

 
 Domnul DRĂGAN ION – Secretarul General al Municipiului Brăila: 

 Doamnelor şi domnilor consilieri, stimaţi invitaţi, în conformitate cu prevederile art. 
133 alin. (1), art. 134 alin. (1) lit. a), alin. (2) și alin. (3) lit. a) și ale art. 135 alin. (4) din 
O.U.G. nr. 57/2019, privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, 
prin Dispoziţia Primarului Municipiului Brăila nr.3408/25.08.2022, a fost convocată şedinţa 
ordinară a Consiliului Local Municipal Brăila. 

Conform art. 138 alin. (15) din O.U.G. nr. 57/2019, privind Codul administrativ, cu 
modificările și completările ulterioare, câte un exemplar din procesul – verbal al şedinţei 
ordinare din data de 15.07.2022, procesul – verbal al ședinței extraordinare din data de 
29.07.2022 și procesul – verbal al ședinței extraordinare din data de 16.08.2022, au fost 
puse la dispoziţia dumneavoastră în timp util în vederea lecturării conţinutului, iar în urma 
verificării acestora s-a constatat că nu au fost observaţii la comisii, drept pentru care vă 
supun spre aprobare procesele – verbale menţionate anterior. 
 - Cine este pentru ? 
 - Cine se abţine ? 

- Cine este împotrivă ? 
 Cu unanimitate de voturi procesele verbale menționate anterior au fost aprobate.  

Prin  H.C.L.M. Brăila nr. 428/15.07.2022 a fost ales ca preşedinte de şedinţă pentru 
luna august 2022, domnul consilier local municipal Sarafolean Coman. 

 
Domnul Sarafolean Coman, Președinte de ședință:  
Doamnelor şi domnilor consilieri, domnule Primar, stimaţi invitaţi vă asigur că 

lucrările prezentei şedinţe se vor desfăşura în conformitate cu prevederile art. 137 din 
O.U.G. nr. 57/2019, privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, 
iar în acest sens vă informez că în urma apelului nominal făcut de domnul Drăgan Ion, 
Secretarul General al Municipiului Brăila, sunt prezenţi 23 de consilieri, domnul consilier 
Boșneag Sorin - Eugen este conectat online pe platforma Zoom, iar domnii consilieri 
Pascale Mihai - Viorel și Rădulescu Daniela - Elena lipsesc motivat, astfel şedinţa fiind 
legal constituită. 
  

 Domnul Drăgan Ion – Secretarul General al Municipiului Brăila: 
 În conformitate cu prevederile art. 135 alin. (8) din O.U.G. nr.57/2019, cu 

modificările și completările ulterioare, la propunerea inițiatorului, domnul Primar Viorel – 
Marian Dragomir, se suplimentează proiectul ordinii de zi inițial prezentat, cu următoarele 
proiecte de hotărâri: 
 

1) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Încetarea 
de drept a mandatului de consilier local al Domnului CANCIU CĂTĂLIN, ca urmare a 
aplicării prevederilor art. 204, alin. (2) lit. a) din O.U.G. nr.57/2019, privind Codul 
administrativ, cu modificările și completările ulterioare. 
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 Domnul Sarafolean Coman, Președinte de ședință:  
Supunem la vot suplimentarea ordinii de zi cu proiectul menționat de domnul 

Drăgan Ion, Secretarul General al Municipiului Brăila:  
- Cine este pentru ? 

 - Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 

 Cu unanimitate de voturi proiectul de hotărâre a fost introdus pe ordinea de zi. 
 
Domnul Drăgan Ion – Secretarul General al Municipiului Brăila: 
2) Proiect de hotărâre inițiat de domnul Viceprimar Jantea – Crican 

Alexandru privind: Prelungirea contractelor de închiriere pentru terenuri ce aparțin 
domeniului public al municipiului Brăila, în vederea desfășurării de activități comerciale 
diverse”. 

 

 Domnul Sarafolean Coman, Președinte de ședință:  
 Supunem la vot suplimentarea ordinii de zi cu proiectul menționat de domnul 

Drăgan Ion, Secretarul General al Municipiului Brăila:  
- Cine este pentru ? 

 - Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 

 Cu unanimitate de voturi proiectul de hotărâre a fost introdus pe ordinea de zi. 
 
Domnul Drăgan Ion – Secretarul General al Municipiului Brăila: 
3) Proiect de hotărâre inițiat de domnul Viceprimar Jantea – Crican 

Alexandru privind: Exprimarea acordului Municipiului Brăila, în calitate de proprietar al 
terenului, pentru înscrierea în Cartea Funciară, a unor construcții proprietate privată, în 
condițiile art. 37, alin. (6) din Legea nr. 50/1991, republicată, în baza certificatului de 
atestare a edificării, în cazul construcțiilor executate fără autorizație de construire. 

 

Domnul Sarafolean Coman, Președinte de ședință:  
 Supunem la vot suplimentarea ordinii de zi cu proiectul menționat de domnul 
Drăgan Ion, Secretarul General al Municipiului Brăila:  

- Cine este pentru ? 
 - Cine se abţine ? 

- Cine este împotrivă ? 
 Cu unanimitate de voturi proiectul de hotărâre a fost introdus pe ordinea de zi. 

 
Domnul Drăgan Ion – Secretarul General al Municipiului Brăila: 
4) Proiect de hotărâre inițiat de domnul consilier local municipal Boșneag 

Sorin Eugen, membru în A.G.A. la societatea Compania de Utilități Publice 
„Dunărea” Brăila S.A. privind: Acordarea unui mandat special domnului Primar Viorel – 
Marian Dragomir, în calitate de reprezentant de drept al Unității Administrativ Teritoriale 
Municipiul Brăila, să voteze în Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare 
Intercomunitară Dunărea Brăila, aprobarea Strategiei de Tarifare a serviciilor publice de 
alimentare cu apă și de canalizare pentru perioada 2021 - 2025 în Aria Delegată a 
Operatorului S.C. Compania de Utilități Publice Dunărea Brăila S.A. - actualizată - și a 
Actului Adițional nr.25 la Contractul de Delegare a Gestiunii nr. 670 din 10.09.2009, cu 
modificările și completările ulterioare. 

 

 Domnul Sarafolean Coman, Președinte de ședință:  
 Supunem la vot suplimentarea ordinii de zi cu proiectul menționat de domnul 

Drăgan Ion, Secretarul General al Municipiului Brăila:  
- Cine este pentru ? 

 - Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 

 Cu unanimitate de voturi proiectul de hotărâre a fost introdus pe ordinea de zi. 
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Domnul Drăgan Ion – Secretarul General al Municipiului Brăila: 
5) Proiect de hotărâre inițiat de domnul consilier local municipal 

Boșneag Sorin Eugen, membru în A.G.A. la societatea Compania de Utilități 
Publice „Dunărea” Brăila S.A. privind: Aprobarea Actului Aditional nr.25 privind 
modificarea punctului 4 al alin. (2) al Articolului 36 - Preturile, Tarifele și Alte Surse de 
Venit - din Capitolul 1 - Sistemul Financiar - Titlul II - Sistemul Financiar și Sistemul 
Contabil - din Dispoziții Generale ale Contractului de Delegare a Gestiunii nr. 670 din 
10.09.2009, cu modificările și completările ulterioare - în baza Strategiei de Tarifare a 
Serviciilor pentru perioada 2021-2025, actualizată. 

 
 Domnul Sarafolean Coman, Președinte de ședință:  
Supunem la vot suplimentarea ordinii de zi cu proiectul menționat de domnul 

Drăgan Ion, Secretarul General al Municipiului Brăila:  
- Cine este pentru ? 

 - Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 

 Cu unanimitate de voturi proiectul de hotărâre a fost introdus pe ordinea de zi. 
 
Domnul Drăgan Ion – Secretarul General al Municipiului Brăila: 
6) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila  privind: 

Modificarea art. 4 și art. 6 la H.C.L.M. Brăila nr. 433/29.07.2022 referitoare la 
„Instrumentarea proiectului și aprobarea Documentației de Avizare a Lucrărilor de 
Intervenție și a Devizului General aferente proiectului „Amenajare taluz Faleza Dunării 
în scopul valorificării identității locale”. 

 

 Domnul Sarafolean Coman, Președinte de ședință:  
Supunem la vot suplimentarea ordinii de zi cu proiectul menționat de domnul 

Drăgan Ion, Secretarul General al Municipiului Brăila:  
- Cine este pentru ? 

 - Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 

 Cu unanimitate de voturi proiectul de hotărâre a fost introdus pe ordinea de zi. 
 
 Domnul consilier, Alexandru Ionel: 
 Consilierii PNL solicită retragerea de pe proiectul ordinii de zi a punctului 12: 
Aprobarea documentației tehnico – economice faza I – D.A.L.I. (Documentația de Avizare 
a Lucrărilor de Intervenții) și a indicatorilor tehnico – economici la obiectivul de investiții 
«Reabilitare  ceas  de orientare publică, Piața Traian nr. 1», cu finanțare de la bugetul 
local.  
 

Domnul Sarafolean Coman, Președinte de ședință:  
 Supunem la vot propunerea de retragere a punctului 12 de pe proiectul ordinii de zi: 

- Cine este pentru ? 
 - Cine se abţine ? 

- Cine este împotrivă ? 
 Cu 5 voturi ”pentru” ale domnilor consilieri Alexandru Ionel, Gheorghiță Florin, 
Drogeanu Alexandru, Popa Petrică – Costel și Sîrbu Constantin, 17 voturi împotrivă și 1 
abținere a domnului consilier Sarafolean Coman, propunerea nu a întrunit numărul de 
voturi necesar pentru a fi adoptată. 
 

Domnul Drăgan Ion – Secretarul General al Municipiului Brăila: 
De asemenea, doresc să menționez ca proiectul de hotărâre cu care se 

suplimentează proiectul ordinii de zi respectiv, „Încetarea de drept a mandatului de 
consilier local al Domnului CANCIU CĂTĂLIN, ca urmare a aplicării prevederilor art. 204, 
alin. (2)  lit. a) din O.U.G. nr.57/2019, privind Codul administrativ, cu modificările și 
completările ulterioare” să fie discutat după dezbaterea proiectului de hotărâre de la 
punctul 1. 
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 Domnul Sarafolean Coman, Președinte de ședință: 
 Supunem la vot ordinea de zi cu precizările menționate: 
 

1) Proiect de hotărâre inițiat de doamna Viceprimar Ciocan Doinița privind: 
Încetarea de drept a mandatului de consilier local al Domnului CUPCIC VASILE, ca 
urmare a aplicării prevederilor art. 204, alin. (2)  lit. l) din O.U.G. nr. 57/2019, privind Codul 
administrativ, cu modificările și completările ulterioare.  

 
2) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Încetarea 

de drept a mandatului de consilier local al Domnului CANCIU CĂTĂLIN, ca urmare a 
aplicării prevederilor art. 204 alin. (2)  lit. a) din O.U.G. nr. 57/2019, privind Codul 
administrativ, cu modificările și completările ulterioare.  

 
3) Proiect de hotărâre inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican Alexandru 

privind: Modificarea anexei nr. 5 – „Lista bunurilor propuse a fi achiziționate în anul 2022 
din venituri proprii la cerere, din fond de dezvoltare sold/încasări an curent” și a anexei nr. 
6 – „Lista bunurilor propuse a fi achiziționate în anul 2022 din excedentul realizat de 
unitățile sanitare publice în baza contractelor de servicii medicale încheiate cu casele de 
asigurări de sănătate – fond dezvoltare, conform Legii nr. 95/2006 actualizată”, la bugetul 
de venituri și cheltuieli al Spitalului de Psihiatrie „Sf. Pantelimon” Brăila pe anul 2022, 
aprobat prin H.C.L.M. nr. 57/11.02.2022.  

 
4) Proiect de hotărâre inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican Alexandru 

privind: Actualizarea indicatorilor tehnico – economici pentru obiectivul de investiţii 
«Modernizare Piața Halelor – Sector fructe».  

 
5) Proiect de hotărâre inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican Alexandru 

privind: Actualizarea indicatorilor tehnico – economici pentru obiectivul de investiţii 
«Modernizare Piața Halelor – Sector producători».  

 
6) Proiect de hotărâre inițiat de doamna consilier Neacșu Cornelia și domnul 

consilier Boșneag Sorin - Eugen, membri în A.G.A la societatea „Administrația 
Piețelor și Târgurilor S.A.” Brăila privind: Rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli 
al societății ADMINISTRAȚIA PIEȚELOR ȘI TÂRGURILOR S.A. Brăila, pe anul 2022.                

 
7) Proiect de hotărâre inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican Alexandru 

privind: Rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli al REGIEI AUTONOME 
„ADMINISTRAŢIA ZONEI LIBERE BRĂILA”, pe anul 2022.  

 
8) Proiect de hotărâre inițiat de doamna Viceprimar Ciocan Doinița privind: 

Rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli al municipiului Brăila, pe anul 2022. 
 
9) Proiect de hotărâre inițiat de doamna Viceprimar Ciocan Doinița privind: 

Rectificarea bugetului general centralizat al municipiului Brăila pe anul 2022.  
 
10) Proiect de hotărâre inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican 

Alexandru privind: Aprobarea documentației tehnico – economice faza I – D.A.L.I. 
(Documentația de Avizare a Lucrărilor de Intervenții) și a indicatorilor tehnico – economici 
pentru obiectivul de investiţii «Reabilitare instalație de stingere cu hidranți interiori la 
Liceul Tehnologic ”Anghel Saligny”», cu finanțare de la bugetul local. 

 
11) Proiect de hotărâre inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican 

Alexandru privind: Aprobarea documentației tehnico –economice faza I – D.A.L.I. 
(Documentația de Avizare a Lucrărilor de Intervenții) și a indicatorilor tehnico – economici 
pentru obiectivul de investiții «Reabilitare covor asfaltic curtea interioară a școlii și 
trotuare de acces elevi și cadre didactice, Școala Gimnazială A.S. Pușkin, Brăila», cu 
finanțare de la bugetul local.  
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12) Proiect de hotărâre inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican 

Alexandru privind: Aprobarea documentației tehnico – economice faza I – D.A.L.I. 
(Documentația de Avizare a Lucrărilor de Intervenții) și a indicatorilor tehnico – economici 
pentru obiectivul de investiţii «Reabilitare covor asfaltic curtea interioară a școlii - 
Școala Gimnazială „Sf. Andrei”», cu finanțare de la bugetul local. 

 
13) Proiect de hotărâre inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican 

Alexandru privind: Aprobarea documentației tehnico –economice faza I – D.A.L.I. 
(Documentația de Avizare a Lucrărilor de Intervenții) și a indicatorilor tehnico – economici 
la obiectivul de investiții «Reabilitare  ceas  de orientare publică, Piața Traian nr. 1», cu 
finanțare de la bugetul local.  

 
14) Proiect de hotărâre inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican 

Alexandru privind: Aprobarea documentației tehnico – economice faza I – D.A.L.I. 
(Documentația de Avizare a Lucrărilor de Intervenții) și a indicatorilor tehnico – economici 
pentru obiectivul de investiţii «Modernizare spații publice din cartierele Vizirului și 
Buzăului», cu finanțare de la bugetul local.  
 

15) Proiect de hotărâre inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican 
Alexandru privind: Aprobarea Studiului de Fezabilitate (S.F.) și a indicatorilor tehnico – 
economici pentru obiectivul de investiții „Viabilizare teren locuințe Cartier Lacu Dulce, 
str. Dorului – Cazasului, CF București – Brăila, etapa II Sud”. 
 

16) Proiect de hotărâre inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican 
Alexandru privind: Avizarea completării Anexelor nr.1 și nr. 2 la Caietul de Sarcini al 
activității de administrare, exploatare și întreținere a fântânilor arteziene, bazinelor 
ornamentale, cișmelelor stradale de apă potabilă și a sistemelor de irigații din aria delegată 
Unitatea Administrativ – Teritorială Municipiul Brăila, precum și a formei actualizate a 
acestora.  

 
17) Proiect de hotărâre inițiat de doamna Viceprimar Ciocan Doinița privind: 

Acordarea către persoane juridice fără scop lucrativ, care desfăşoară activităţi de 
binefacere sau de utilitate publică ori serviciilor publice, a unei cantităţi de material lemnos 
provenit din toaletările şi doborârile de arbori realizate în scopul asigurării măsurilor privind 
siguranţa persoanelor care pot fi afectate de ruperile şi desprinderile arborilor şi 
elementelor acestora, ca urmare a gradului de îmbătrânire avansat sau a stării fitosanitare 
precare.  

 
18) Proiect de hotărâre inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican 

Alexandru privind: Aprobarea declanșării procedurii de evaluare a membrilor Consiliului 
de Administrație în funcție ai REGIEI AUTONOME „ADMINISTRAȚIA ZONEI LIBERE” 
BRĂILA, care au solicitat reînnoirea mandatului, conform prevederilor O.U.G. nr.109/2011 
privind guvernanța corporativă a întreprinderilor publice.  

 
19) Proiect de hotărâre inițiat de doamna Viceprimar Ciocan Doinița privind: 

Acordarea unui mandat special reprezentantului Consiliului Local al Municipiului Brăila în 
Adunarea Generală a Acționarilor la societatea ECO S.A. Brăila.  

 
20) Proiect de hotărâre inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican 

Alexandru privind: Atribuirea denumirii de „NORD RESIDENCE” zonei rezidențiale 
situate în perimetrul nordic al Municipiului Brăila, Șoseaua Baldovinești nr. 16 -20, precum 
și atribuirea de denumiri pentru căile de acces, respectiv „STR. MAGNOLIEI”, „STR. 
MUZELOR” și „STR AMBIENTULUI” și includerea acestora în Nomenclatorul Stradal 
al Municipiului Brăila.  
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21) Proiect de hotărâre inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican 
Alexandru privind: Modificarea elementelor de identificare și a valorii de inventar ale 
bunului de uz public „Faleză” înscris în Inventarul Domeniului Public al Municipiului Brăila, 
actualizat prin H.C.L.M. Brăila nr.325/30.09.2011, cu modificările și completările ulterioare, 
la Capitolul G, subcapitolul G4,  poziția nr. 4.  

 
22) Proiect de hotărâre inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican 

Alexandru privind: Modificarea valorii de inventar a imobilului situat în Municipiul Brăila,                                 
str. Progresului nr. 7, Școala Gimnazială ”Ion Luca Caragiale”, aflat în Inventarul 
Domeniului Public al Municipiului Brăila, actualizat prin H.C.L.M. Brăila nr. 325/30.09.2011, 
cu modificările și completările ulterioare, la Capitolul H, poziția nr. 71, conform procesului 
– verbal de recepție la terminarea lucrărilor nr. 1916/09.06.2022.  

 
23) Proiect de hotărâre inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican 

Alexandru privind: Modificarea valorilor de inventar ale bunurilor de uz public situate în 
Municipiul Brăila, Parc Monument Lot 2 și Parc Monument Lot 4, înscrise la Cap. G, 
Subcapitolul G4, poz.1, precum și a valorii de inventar a imobilului denumit generic 
„Autodrom”, situat în Municipiul Brăila, str. Mircea Mălăeru nr. 82, înscris la Cap. H, poz. 
nr. 104, aflate în Inventarul Domeniului Public al Municipiului Brăila, actualizat prin 
H.C.L.M. nr. 325/2011, cu modificările și completările ulterioare, conform raportului de 
evaluare.  

 
24) Proiect de hotărâre inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican 

Alexandru privind: Declararea ca fiind bunuri de uz public local a imobilelor denumite 
generic „parcări” ce au făcut obiectul actualizării Inventarului domeniului public al 
Municipiului Brăila, situate în Brăila, Bulevardul Alexandru Ioan Cuza, NCP 97811 și NCP 
97834, str. Unirii, NCP 97863, str. Plevna, NCP 97924 și str. Roșiori, NCP 97973, precum 
și darea acestora în administrarea Serviciului de Utilitate Publică de Administrare și 

Gospodărire Locală Brăila.  
 
25) Proiect de hotărâre inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican 

Alexandru privind: Completarea Inventarului Domeniului Public al Municipiului Brăila, 
actualizat prin H.C.L.M. Brăila nr. 325/30.09.2011, cu modificările și completările 
ulterioare, cu SECȚIUNEA II – bunuri mobile, conținând 31 de poziții noi, privind 
”elemente de amenajare pentru loc de joacă pentru copii”,  declararea acestora ca fiind 
bunuri de uz public local și darea acestora în administrarea Serviciului de Utilitate 
Publică de Administrare și Gospodărire Locală Brăila.  

 
26) Proiect de hotărâre inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican 

Alexandru privind: Completarea anexei nr. 4 la H.C.L.M. nr. 429/21.12.2015 - „Lista 
terenurilor ce aparţin domeniului public al Municipiului Brăila ce sunt sau pot fi ocupate de 
construcţii tip balcon, alei acces, extinderi spații comerciale, alte construcții autorizate”.  
 

27) Proiect de hotărâre inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican 
Alexandru privind: Dezmembrarea și alipirea unor terenuri ce aparţin domeniului privat al 
Municipiului Brăila.  
 

28) Proiect de hotărâre inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican 
Alexandru privind: Închirierea prin încredințare directă a unor terenuri ce aparțin 
domeniului public al Municipiului Brăila ce pot fi ocupate de construcții tip balcon, alei 
acces, extinderi spații comerciale, alte construcții autorizate, conform Regulamentului 
aprobat prin H.C.L.M. Brăila nr.421/31.08.2020, cu modificările ulterioare.  

 
29) Proiect de hotărâre inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican 

Alexandru privind: Închirierea prin încredințare directă a unui teren ce aparţine 
domeniului public al Municipiului Brăila, în vederea amplasării unei lăzi frigorifice în fața 
spațiului comercial exdistent.  
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30) Proiect de hotărâre inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican 

Alexandru privind: Exprimarea acordului Consiliului Local Municipal Brăila, pentru 
executarea unor lucrări de construire/desființare pe terenuri ce aparțin domeniului public și 
privat al Municipiului Brăila.   

 
31) Proiect de hotărâre inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican 

Alexandru privind: Aprobarea ieșirii din indiviziune prin partaj convențional și plata 
echivalentului cotei corespunzătoare din imobilul situat în Brăila, str.24 Ianuarie 1859, nr. 
1, ce aparține Municipiului Brăila.  

 
32) Proiect de hotărâre inițiat de doamna Viceprimar Ciocan Doinița privind: 

Aprobarea vânzării unui număr de 26 de apartamente tip A.N.L., situate în Brăila, conform 
prevederilor art. 10, alin. (1) din Legea nr. 152/1998, privind înfiinţarea Agenţiei Naţionale 
pentru Locuinţe, republicată, cu modificările şi completările ulterioare.  
 

33) Proiect de hotărâre inițiat de doamna Viceprimar Ciocan Doinița privind:  
Aprobarea vânzării în condițiile Legii nr.85/1992 coroborat cu Decretul Lege nr. 61/1990 și 
Legea nr.244/2011, a apartamentului nr. 60 situat în Brăila, str. Aleea Mugurilor nr. 5, bloc 
H3, scara 3, etaj 4.  

 
34) Proiect de hotărâre inițiat de doamna Viceprimar Ciocan Doinița privind: 

Aprobarea vânzării în condițiile Legii nr.85/1992 coroborat cu Decretul Lege nr. 61/1990 și 
Legea nr.244/2011, a apartamentului nr. 108 situat în Brăila, Aleea Policlinicii nr. 3, bloc 
G14, scara 6, etaj 1.  

 
35) Proiect de hotărâre inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican 

Alexandru privind: Completarea H.C.L.M. Brăila nr. 51/27.02.2009 referitoare la 
„Atestarea apartenenţei la domeniul privat al Municipiului Brăila, a unor imobile, în vederea 
înscrierii acestora în cartea funciară”. 

 
36) Proiect de hotărâre inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican 

Alexandru privind: Constituirea dreptului de superficie, cu titlu oneros, asupra terenului 
ce aparține domeniului privat al Municipiului Brăila, în suprafață de 170,00 mp, situat în 
Brăila, str. Olteniei nr. 7B, NCP 96653, în favoarea solicitantului CUPLIU MARIAN, teren 
pe care se află amplasate construcțiile C1 și C2, proprietatea acestuia. 

 
37) Proiect de hotărâre inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican 

Alexandru privind: Neexercitarea dreptului de preempţiune al Municipiului Brăila pentru 

imobilul situat în Brăila, Bdul Al.I.Cuza nr. 253.  
 
38) Proiect de hotărâre inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican 

Alexandru privind: Neexercitarea dreptului de preempţiune al Municipiului Brăila pentru 
imobilul situat în Brăila, str. Anghel Salighy nr. 6, lot 1.  

 
39) Proiect de hotărâre inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican 

Alexandru privind: Neexercitarea dreptului de preempţiune al Municipiului Brăila pentru 
imobilul situat în Brăila, str. Belvedere nr. 4, Corp C1 – Ap. 3.  

 
40) Proiect de hotărâre inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican 

Alexandru privind: Neexercitarea dreptului de preempţiune al Municipiului Brăila pentru 
imobilul situat în Brăila, str. Cojocari nr. 13.  

 
41) Proiect de hotărâre inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican 

Alexandru privind: Neexercitarea dreptului de preempţiune al Municipiului Brăila pentru 
imobilul situat în Brăila, str. Fortificației nr.4.  
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42) Proiect de hotărâre inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican 
Alexandru privind: Neexercitarea dreptului de preempţiune al Municipiului Brăila pentru 
imobilul situat în Brăila, str. Gheorghe Marinescu nr. 5.  

 
43) Proiect de hotărâre inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican 

Alexandru privind: Neexercitarea dreptului de preempţiune al Municipiului Brăila pentru 

imobilul situat în Brăila, str. Ion Luca Caragiale nr. 12.  
 
44) Proiect de hotărâre inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican 

Alexandru privind: Neexercitarea dreptului de preempţiune al Municipiului Brăila pentru 
imobilul situat în Brăila, str. Mărăști nr. 27.  

 
45) Proiect de hotărâre inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican 

Alexandru privind: Neexercitarea dreptului de preempţiune al Municipiului Brăila pentru 
imobilul situat în Brăila, str. Petru Maior nr. 21.  

 
46) Proiect de hotărâre inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican 

Alexandru privind: Neexercitarea dreptului de preempţiune al Municipiului Brăila pentru 
imobilul situat în Brăila, str. Plevna nr. 151.  

 
47) Proiect de hotărâre inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican 

Alexandru privind: Neexercitarea dreptului de preempţiune al Municipiului Brăila pentru 

imobilul situat în Brăila, str. Unirii nr. 145.  
 
48) Proiect de hotărâre inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican 

Alexandru privind: Aprobarea PLANULUI URBANISTIC de DETALIU pentru obiectivul 
<Construire Magazin Piese Auto de Schimb pentru Mașini și Utilaje Agricole>, la 
adresa din Municipiul Brăila, Șoseaua Focșani nr. 152 H, inițiat de societatea Agritehnica 
Service S.R.L.  

 
49) Proiect de hotărâre inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican 

Alexandru privind: Aprobarea PLANULUI URBANISTIC de DETALIU pentru obiectivul 
<Construire locuință parter, împrejmuire teren și amplasare piscină>, la adresa din 
Municipiul Brăila, Strada Nicolae Iorga nr. 48, inițiat de domnul DOBREV EDUARD – 
IONUȚ și doamna DOBREV CĂTĂLINA.  

 
50) Proiect de hotărâre inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican 

Alexandru privind: Aprobarea PLANULUI URBANISTIC de DETALIU pentru obiectivul < 
Construire spațiu comercial (Minimarket) >, la adresa din Municipiul Brăila, Strada 
Grației nr. 59, inițiat de doamna SOTIRIADE NATALIA.  

 
51) Proiect de hotărâre inițiat de doamna Viceprimar Ciocan Doinița privind: 

Modificarea anexelor nr. 1 și 2 la H.C.L.M. Brăila nr. 549/30.09.2021 referitoare la 
„Desemnarea consilierilor locali municipali în Consiliile de Administraţie, precum și în 
Comisia pentru evaluarea și asigurarea calității în unitățile de învățământ preuniversitar din 
Municipiul Brăila”, modificată prin H.C.L.M. Brăila nr. 407/15.07.2022.   

 
52) Proiect de hotărâre inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican Alexandru 

privind: Modificarea și completarea H.C.L.M. Brăila nr. 316/30.05.2022 referitoare la 
„Achiziţionarea de către Municipiul Brăila a imobilului situat în Brăila, Calea Călărașilor nr. 
17, colț cu str. Pensionatului (construcția C1), NCP 71018 – C1”.  
 

53) Proiect de hotărâre inițiat de doamna Viceprimar Ciocan Doinița privind: 
Modificarea H.C.L.M. Brăila nr. 439/11.08.2021 referitoare la „Desemnarea 
reprezentanților Consiliului Local Municipal Brăila în Adunarea Generală a Acţionarilor la 
Societatea ECO S.A. Brăila.”  
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54) Proiect de hotărâre inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican Alexandru 
privind: Modificarea H.C.L.M. Brăila nr. 613/13.11.2020 referitoare la „Desemnarea 
reprezentanţilor Consiliului Local Municipal Brăila în Consiliul de Administraţie al 
Spitalului de Psihiatrie „Sfântul Pantelimon” Brăila.  

 
55) Proiect de hotărâre inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican Alexandru 

privind: Modificarea H.C.L.M. Brăila nr. 618/13.11.2020 referitoare la „Modificarea 
componenţei comisiei prevăzută de art. 3 din H.C.L.M. Brăila nr. 4/30.01.2003 referitoare 
la <Aprobarea novării contractelor de concesiune ce au ca obiect bunuri imobile ce aparţin 
domeniului privat al Municipiului Brăila, în contracte de vânzare-cumpărare>”, completată 
prin H.C.L.M. Brăila nr. 681/26.11.2020. 

 
56) Proiect de hotărâre inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican Alexandru 

privind: Desemnarea reprezentanţilor Consiliului Local Municipal Brăila şi aprobarea 
componenţei comisiei de licitaţie pentru concesionarea unui bun imobil, în suprafață de 7,1 
ha, situat în perimetrul I, aflat în administrarea Regiei Autonome „ADMINISTRAȚIA 
ZONEI LIBERE” Brăila. 

 
57) Proiect de hotărâre inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican 

Alexandru privind: Prelungirea contractelor de închiriere pentru terenuri ce aparțin 
domeniului public al municipiului Brăila, în vederea desfășurării de activități comerciale 

diverse. 
 
58) Proiect de hotărâre inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican 

Alexandru privind: Exprimarea acordului Municipiului Brăila, în calitate de proprietar al 
terenului, pentru înscrierea în Cartea Funciară, a unor construcții proprietate privată, în 
condițiile art. 37, alin. (6) din Legea nr. 50/1991, republicată, în baza certificatului de 

atestare a edificării, în cazul construcțiilor executate fără autorizație de construire. 
 
59) Proiect de hotărâre inițiat de domnul consilier Boșneag Sorin - Eugen, 

membru în A.G.A la societatea Compania de Utiități Publice „Dunărea” Brăila S.A.: 
Acordarea unui mandat special domnului Primar Viorel – Marian Dragomir, în calitate de 
reprezentant de drept al Unității Administrativ Teritoriale Municipiul Brăila, să voteze în 
Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară Dunărea Brăila, aprobarea 
Strategiei de Tarifare a serviciilor publice de alimentare cu apă și de canalizare pentru 
perioada 2021 - 2025 în Aria Delegată a Operatorului S.C. Compania de Utilități Publice 
Dunărea Brăila S.A. - actualizată - și a Actului Adițional nr.25 la Contractul de Delegare a 
Gestiunii nr. 670 din 10.09.2009, cu modificările și completările ulterioare. 

 
60) Proiect de hotărâre inițiat de domnul consilier Boșneag Sorin - Eugen, 

membru în A.G.A la societatea Compania de Utiități Publice „Dunărea” Brăila S.A.: 
Aprobarea Actului Aditional nr. 25 privind modificarea punctului 4 al alin. (2) al Articolului 
36 - Preturile, Tarifele și Alte Surse de Venit - din Capitolul 1 - Sistemul Financiar - Titlul II 
- Sistemul Financiar și Sistemul Contabil - din Dispoziții Generale ale Contractului de 
Delegare a Gestiunii nr. 670 din 10.09.2009, cu modificările și completările ulterioare - în 
baza Strategiei de Tarifare a Serviciilor pentru perioada 2021-2025, actualizată. 

 
61) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Modificarea art. 4 și art. 6 la H.C.L.M. Brăila nr. 433/29.07.2022 referitoare la 
„Instrumentarea proiectului și aprobarea Documentației de Avizare a Lucrărilor de 
Intervenție și a Devizului General aferente proiectului „Amenajare taluz Faleza Dunării 
în scopul valorificării identității locale”. 

 
62) Proiect de hotărâre inițiat de doamna Viceprimar Ciocan Doinița privind: 

Alegerea preşedintelui de şedinţă pentru luna septembrie 2022. 
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63) Raport privind: Activitatea asistenților personali ai persoanelor cu handicap 
grav, în cursul semestrului I al anului 2022. 

 
64) Alte probleme. 

 
 Cu unanimitate de voturi ordinea de zi a fost aprobată.  
 
 Trecem la dezbaterea punctului 1 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre 
inițiat de doamna Viceprimar Ciocan Doinița privind: Încetarea de drept a mandatului 
de consilier local al Domnului CUPCIC VASILE, ca urmare a aplicării prevederilor           
art. 204, alin. (2)  lit. l) din O.U.G. nr. 57/2019, privind Codul administrativ, cu modificările 
și completările ulterioare. 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

  Trecem la dezbaterea punctului 2 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Încetarea de drept a mandatului de 
consilier local al Domnului CANCIU CĂTĂLIN, ca urmare a aplicării prevederilor art. 204 
alin. (2)  lit. a) din O.U.G. nr. 57/2019, privind Codul administrativ, cu modificările și 
completările ulterioare. 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

Trecem la dezbaterea punctului 3 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre 
inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican Alexandru privind: Modificarea anexei 
nr. 5 – „Lista bunurilor propuse a fi achiziționate în anul 2022 din venituri proprii la cerere, 
din fond de dezvoltare sold/încasări an curent” și a anexei nr. 6 – „Lista bunurilor propuse 
a fi achiziționate în anul 2022 din excedentul realizat de unitățile sanitare publice în baza 
contractelor de servicii medicale încheiate cu casele de asigurări de sănătate – fond 
dezvoltare, conform Legii nr. 95/2006 actualizată”, la bugetul de venituri și cheltuieli al 
Spitalului de Psihiatrie „Sf. Pantelimon” Brăila pe anul 2022, aprobat prin H.C.L.M.             
nr. 57/11.02.2022. 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

 

 Trecem la dezbaterea punctului 4 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre 
inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican Alexandru privind: Actualizarea 
indicatorilor tehnico – economici pentru obiectivul de investiţii «Modernizare Piața Halelor 
– Sector fructe». 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
Discuţii? 
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Domnul consilier Sîrbu Constantin: 
Acest proiect cât și următorul au mai fost discutate în cadrul consiliului local. A fost 

dat și un termen de execuție de 12 luni, dar nu s-a întâmplat nimic. S-au modificat 
indicatorii și acum este un termen de 18 luni. Credeți că în acest termen se va duce la bun 
sfârșit acest proiect? Este un proiect necesar cetățenilor Brăilei, dar avem mari îndoieli că 
va fi gata în termenul prevăzut în documentație. 

 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Noi am aprobat în Consiliul Local modernizarea piețelor din Brăila. Prin Consiliul 

Local s-a majorat capitalul societății A.P.T. S.A., pentru ca dânșii să poată demara licitații 
în vederea reabilitării piețelor din Brăila. Licitațiile au fost demarate, dar nicio societate nu 
a participat la acestea, deși au fost organizate mai multe astfel de proceduri. Ca urmare a 
exploziei prețurilor din ultima perioadă documentația a fost actualizată cu noile prețuri la 
materialele de construcții. Acesta este motivul. Va fi demarată o nouă licitație pentru 
fiecare obiectiv menționat anterior.  

 
Domnul Sarafolean Coman, Președinte de ședință:  
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu 18 voturi ”pentru” și 5 abțineri ale domnilor consilieri Alexandru Ionel, 

Gheorghiță Florin, Drogeanu Alexandru, Popa Petrică – Costel și Sîrbu Constantin, 
proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

 
  Trecem la dezbaterea punctului 5 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre 
inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican Alexandru privind: Actualizarea 
indicatorilor tehnico – economici pentru obiectivul de investiţii «Modernizare Piața Halelor 
– Sector producători».   

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
 Cu 18 voturi ”pentru” și 5 abțineri ale domnilor consilieri Alexandru Ionel, 

Gheorghiță Florin, Drogeanu Alexandru, Popa Petrică – Costel și Sîrbu Constantin, 
proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

 
  Trecem la dezbaterea punctului 6 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre 
inițiat de doamna consilier Neacșu Cornelia și domnul consilier Boșneag Sorin - 
Eugen, membri în A.G.A la societatea „Administrația Piețelor și Târgurilor S.A.” 
Brăila privind: Rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli al societății ADMINISTRAȚIA 
PIEȚELOR ȘI TÂRGURILOR S.A. Brăila, pe anul 2022. 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu 18 voturi ”pentru” și 5 abțineri ale domnilor consilieri Alexandru Ionel, 

Gheorghiță Florin, Drogeanu Alexandru, Popa Petrică – Costel și Sîrbu Constantin, 
proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
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 Trecem la dezbaterea punctului 7 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre 
inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican Alexandru privind: Rectificarea bugetului 
de venituri şi cheltuieli al REGIEI AUTONOME „ADMINISTRAŢIA ZONEI LIBERE 
BRĂILA”, pe anul 2022. 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ?  
Cu 18 voturi ”pentru” și 5 abțineri ale domnilor consilieri Alexandru Ionel, 

Gheorghiță Florin, Drogeanu Alexandru, Popa Petrică – Costel și Sîrbu Constantin, 
proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

 

 Trecem la dezbaterea punctului 8 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre 
inițiat de doamna Viceprimar Ciocan Doinița privind: Rectificarea bugetului de venituri 
şi cheltuieli al municipiului Brăila, pe anul 2022.   

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ?  
Cu 18 voturi ”pentru” și 5 abțineri ale domnilor consilieri Alexandru Ionel, 

Gheorghiță Florin, Drogeanu Alexandru, Popa Petrică – Costel și Sîrbu Constantin, 
proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

 

 Trecem la dezbaterea punctului 9 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre 
inițiat de doamna Viceprimar Ciocan Doinița privind: Rectificarea bugetului general 
centralizat al municipiului Brăila pe anul 2022. 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ?  
Cu 18 voturi ”pentru” și 5 abțineri ale domnilor consilieri Alexandru Ionel, 

Gheorghiță Florin, Drogeanu Alexandru, Popa Petrică – Costel și Sîrbu Constantin, 
proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

 Trecem la dezbaterea punctului 10 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre 
inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican Alexandru privind: Aprobarea 
documentației tehnico – economice faza I – D.A.L.I. (Documentația de Avizare a Lucrărilor 
de Intervenții) și a indicatorilor tehnico – economici pentru obiectivul de investiţii 
«Reabilitare instalație de stingere cu hidranți interiori la Liceul Tehnologic ”Anghel 
Saligny”», cu finanțare de la bugetul local. 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ?  
Cu unanimitate de voturi proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

 Trecem la dezbaterea punctului 11 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre inițiat de 
domnul Viceprimar Jantea - Crican Alexandru privind: Aprobarea documentației tehnico –
economice faza I – D.A.L.I. (Documentația de Avizare a Lucrărilor de Intervenții) și a indicatorilor 
tehnico – economici pentru obiectivul de investiții «Reabilitare covor asfaltic curtea interioară a 
școlii și trotuare de acces elevi și cadre didactice, Școala Gimnazială A.S. Pușkin, Brăila», 
cu finanțare de la bugetul local. 
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Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ?  
Cu unanimitate de voturi proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 
 

 Trecem la dezbaterea punctului 12 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre 
inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican Alexandru privind: Aprobarea 
documentației tehnico – economice faza I – D.A.L.I. (Documentația de Avizare a Lucrărilor 
de Intervenții) și a indicatorilor tehnico – economici pentru obiectivul de investiţii 
«Reabilitare covor asfaltic curtea interioară a școlii - Școala Gimnazială „Sf. 
Andrei”», cu finanțare de la bugetul local. 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ?  

          Cu unanimitate de voturi proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 
 Trecem la dezbaterea punctului 13 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre 
inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican Alexandru privind: Aprobarea 
documentației tehnico –economice faza I – D.A.L.I. (Documentația de Avizare a Lucrărilor 
de Intervenții) și a indicatorilor tehnico – economici la obiectivul de investiții «Reabilitare  
ceas  de orientare publică, Piața Traian nr. 1», cu finanțare de la bugetul local. 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
Discuţii? 
 
Domnul consilier, Alexandru Ionel: 
La acest proiect nu particip la dezbatere și vot. 
 
Domnul consilier, Gheorghiță Florin: 
Așa acum spunea și colegul meu, considerăm că ar fi fost necesară o mai bună 

fundamentare a acestui proiect. Susținem reabilitarea acestui reper al Brăilei, dar avem 
oarece rezerve asupra sumelor din acest proiect, astfel încât ar fi bine o reevaluare a lui. 

 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Vreau să am o intervenție scurtă aici, care să puncteze câteva elemente definitorii 

pentru acest proiect de hotărâre. Am să vă citesc câteva lucruri la început. Am să fac 
mențiunea, domnilor consilieri, că atunci când există astfel de doleanțe vă rog să le 
discutați în cadrul comisiilor de specialitate. Dacă aveți neclarități puteți solicita clarificări 
din partea personalului Primăriei Municipiului Brăila și vă asigur că dacă ați fi solicitat, 
domnul director Termegan se prezenta la comisie și v-ar fi dat toate detaliile și putea să-l 
invite pe cel care a realizat acest proiect. Vă rog pe toți consilierii ca atunci când mai aveți 
astfel de cazuri să le discutați în cadrul comisiilor. Eu cred că nici n-ați deschis subiectul și 
nici n-ați solicitat prezența directorului.  

Am să vă citesc următoarele din raportul de specialitate: ”Ceasul public din 
Municipiul Braila, Piata Traian nr.1, este una dintre cele mai reprezentative construcții ale 
orașului. Orologiul reprezintă o piesă de mobilier urban rară, în stil neobaroc - art nouveau, 
stil specific decorării parcurilor și grădinilor, ridicat în anul 1909, de către firma ceha Carol 
Sakar, din donația lui Petru Naum, lăsată municipalității prin testament, pentru ridicarea               
«unui turn din metal, cu un ceasornic mare în varf, în Piața Sf. Arhangheli Mihail și Gavril». 

De la început, orologiul - turn a fost considerat o piesă de mobilier urban foarte rară, 
deoarece, în acea epocă, ceasurile publice se montau fie în turnurile bisericilor, fie pe alte 
construcții administrative. Acesta este unic în România, atat prin aspectul arhitectural, cât 
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și datorită înălțimii sale, de aproximativ 11,50 m. 
O atractie a orașului, ceasul public din Piața Traian nr.1 reprezintă și un reper atât 

pentru localnici, cât și pentru turiști. 
Ceasul public din Piața Traian nr.1 este inclus în «Lista monumentelor istorice 

2015, Județul Brăila», la poz. 129, cod LMI : BR-III-m-B-02146”  
Am să vă spun un lucru: din 1909 și până în prezent au trecut 113 ani. O reabilitare 

aproximativă a acestui ceas a avut loc în anul 1968, însă nu există documente privind 
acest lucru. În primul mandat al primarului Simionescu s-a descoperit că acest ceas nu 
exista nicăieri și astfel a fost inventariat pentru prima dată. În anul 2015 s-au finalizat 
demersurile pentru ca el să fie declarat monument istoric, astfel ca nimeni niciodată să nu 
poată să-l mute, să-l distrugă sau să-l îndepărteze de pe acea poziție. În primul meu 
mandat am declarat acest ceas, printr-o procedură legală, simbol al municipiului Brăila și 
marcă înregistrată, având documente în acest sens. În anul 2011 a avut loc o vopsire a 
ceasului și o mică completare în zonele unde prezenta rugină. Cu siguranță exista 
varianta în care i se putea da o vopsea, dar este și varianta în care acest ceas să fie 
reabilitat de către o societate autorizată de Ministerul Culturii, pe baza unui proiect avizat 
de Direcția Județeană de Cultură și Comisia Regională de Cultură, astfel încât următoarea 
reabilitare să fie peste 50 de ani.  

Primăria Municipiului Brăila a scos la licitație publică procedura pentru realizarea 
D.A.L.I. Documentația de avizare lucrări și intervenții a fost câștigată, în baza unei licitații 
publice în sistemul electronic de achiziții publice, de societatea Novartis S.R.L. din 
Oradea, societate abilitată să întocmească astfel de proiecte. Dacă o să vă uitați în toată 
documentația, pe care o aveți anexată, care cuprinde planșe foto și detalii tehnice, o să 
vedeți că dacă îi mai dăm o simplă vopsea primarul următor nu-l va mai găsi pe poziție. 
Lucrările de execuție vor fi atribuite în baza unei licitații doar unei societăți autorizate să 
lucreze pe monumente istorice. Dacă cunoașteți astfel de societăți puteți să le îndrumați 
către această licitație. Nu sunt inginer și nici dumneavoastră nu sunteți specialiști în cadrul 
monumentelor istorice, dar cu siguranță societățile autorizate vor putea să participe la 
această licitație și să ofere prețul corect, astfel încât acesta să fie reabilitat și peste 50 de 
ani consilierii locali să aprobe și ei următoarea reabilitare. Poate că unii dintre noi nu vom 
mai fi atunci în sală. Eu cred că acest proiect este necesar, astfel încât și viitorii locuitori 
să se poată întâlni la ceas. Observ că zâmbiți și dumneavoastră și probabil mulți dintre noi 
nu vom mai fi în această sală peste 50 de ani.      

 
Domnul Jantea – Crican Alexandru, Viceprimarul Municipiului Brăila: 
Două aspecte vreau să adaug la ceea ce a spus domnul Primar. În primul rând 

prețurile la materialele de construcții au crescut între 60% și 80% și în al doilea rând prețul 
afișat este detaliat în raportul respectiv. Nu este prețul final, ci unul estimativ pe care și-l 
asumă societatea care câștigă întocmirea documentației D.A.L.I. Valoarea înaintată este 
valoarea pe care o societate, care are activitatea de a desfășura astfel de documentații și 
reabilitări de monumente istorice, a înaintat-o și și-a însușit-o. Societatea este din Oradea, 
unde s-au făcut reabilitări mult mai scumpe decât acest ceas. Vă mulțumesc! 

 
Domnul Sarafolean Coman, Președinte de ședință:  
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ?  
Cu 21 de voturi ”pentru” și o abținere a domnului consilier Gheorghiță Florin, 

proiectul de hotărâre a fost aprobat. Domnul consilier local municipal Alexandru Ionel nu a 
participat la deliberarea și votul asupra proiectului de hotărâre 

 

  Trecem la dezbaterea punctului 14 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican Alexandru privind: Aprobarea 
documentației tehnico – economice faza I – D.A.L.I. (Documentația de Avizare a Lucrărilor 
de Intervenții) și a indicatorilor tehnico – economici pentru obiectivul de investiţii 
«Modernizare spații publice din cartierele Vizirului și Buzăului», cu finanțare de la 
bugetul local. 
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   Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi proiectul de hotărâre a fost aprobat.  

 

  Trecem la dezbaterea punctului 15 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican Alexandru privind: Aprobarea Studiului 
de Fezabilitate (S.F.) și a indicatorilor tehnico – economici pentru obiectivul de investiții 
„Viabilizare teren locuințe Cartier Lacu Dulce, str. Dorului – Cazasului, CF București 
– Brăila, etapa II Sud. 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi proiectul de hotărâre a fost aprobat.  
 
 

  Trecem la dezbaterea punctului 16 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican Alexandru privind: Avizarea completării 
Anexelor nr.1 și nr. 2 la Caietul de Sarcini al activității de administrare, exploatare și 
întreținere a fântânilor arteziene, bazinelor ornamentale, cișmelelor stradale de apă 
potabilă și a sistemelor de irigații din aria delegată Unitatea Administrativ – Teritorială 
Municipiul Brăila, precum și a formei actualizate a acestora. 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
    Discuţii? 

Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi proiectul de hotărâre a fost aprobat.  

 
 

  Trecem la dezbaterea punctului 17 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de doamna Viceprimar Ciocan Doinița privind: Acordarea către persoane 
juridice fără scop lucrativ, care desfăşoară activităţi de binefacere sau de utilitate publică 
ori serviciilor publice, a unei cantităţi de material lemnos provenit din toaletările şi 
doborârile de arbori realizate în scopul asigurării măsurilor privind siguranţa persoanelor 
care pot fi afectate de ruperile şi desprinderile arborilor şi elementelor acestora, ca urmare 
a gradului de îmbătrânire avansat sau a stării fitosanitare precare. 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
Discuţii?  
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi proiectul de hotărâre a fost aprobat.  
 

  Trecem la dezbaterea punctului 18 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican Alexandru privind: Aprobarea declanșării 
procedurii de evaluare a membrilor Consiliului de Administrație în funcție ai REGIEI 
AUTONOME „ADMINISTRAȚIA ZONEI LIBERE” BRĂILA, care au solicitat reînnoirea 
mandatului, conform prevederilor O.U.G. nr.109/2011 privind guvernanța corporativă a 
întreprinderilor publice. 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
Discuţii?  
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 Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ?  
Cu 18 voturi ”pentru” și 5 abțineri ale domnilor consilieri Alexandru Ionel, 

Gheorghiță Florin, Drogeanu Alexandru, Popa Petrică – Costel și Sîrbu Constantin, 
proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

 

 Trecem la dezbaterea punctului 19 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de doamna Viceprimar Ciocan Doinița privind: Acordarea unui mandat special 
reprezentantului Consiliului Local al Municipiului Brăila în Adunarea Generală a 
Acționarilor la societatea ECO S.A. Brăila. 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
Discuţii?  

 Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ?  
Cu 18 voturi ”pentru” și 5 abțineri ale domnilor consilieri Alexandru Ionel, 

Gheorghiță Florin, Drogeanu Alexandru, Popa Petrică – Costel și Sîrbu Constantin, 
proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

 

  Trecem la dezbaterea punctului 20 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican Alexandru privind: Atribuirea denumirii 
de „NORD RESIDENCE” zonei rezidențiale situate în perimetrul nordic al Municipiului 
Brăila, Șoseaua Baldovinești nr. 16 -20, precum și atribuirea de denumiri pentru căile de 
acces, respectiv „STR. MAGNOLIEI”, „STR. MUZELOR” și „STR AMBIENTULUI” și 
includerea acestora în Nomenclatorul Stradal al Municipiului Brăila 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
Discuţii? 

 Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ?  
Cu 18 voturi ”pentru” și 5 abțineri ale domnilor consilieri Alexandru Ionel, 

Gheorghiță Florin, Drogeanu Alexandru, Popa Petrică – Costel și Sîrbu Constantin, 
proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

 Trecem la dezbaterea punctului 21 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican Alexandru privind: Modificarea 
elementelor de identificare și a valorii de inventar ale bunului de uz public „Faleză” înscris 
în Inventarul Domeniului Public al Municipiului Brăila, actualizat prin H.C.L.M. Brăila 
nr.325/30.09.2011, cu modificările și completările ulterioare, la Capitolul G, subcapitolul 
G4,  poziția nr. 4. 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

 Trecem la dezbaterea punctului 22 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican Alexandru privind: Modificarea valorii de 
inventar a imobilului situat în Municipiul Brăila, str. Progresului nr. 7, Școala Gimnazială 
”Ion Luca Caragiale”, aflat în Inventarul Domeniului Public al Municipiului Brăila, 
actualizat prin H.C.L.M. Brăila nr. 325/30.09.2011, cu modificările și completările 
ulterioare, la Capitolul H, poziția nr. 71,  conform procesului – verbal de recepție la 
terminarea lucrărilor nr. 1916/09.06.2022. 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
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Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

 Trecem la dezbaterea punctului 23 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican Alexandru privind: Modificarea valorilor 
de inventar ale bunurilor de uz public situate în Municipiul Brăila, Parc Monument Lot 2 și 
Parc Monument Lot 4, înscrise la Cap. G, Subcapitolul G4, poz.1, precum și a valorii de 
inventar a imobilului denumit generic „Autodrom”, situat în Municipiul Brăila, str. Mircea 
Mălăeru nr. 82, înscris la Cap. H, poz. nr. 104, aflate în Inventarul Domeniului Public al 
Municipiului Brăila, actualizat prin H.C.L.M. nr. 325/2011, cu modificările și completările 
ulterioare, conform raportului de evaluare. 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
 Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat.  

 

 Trecem la dezbaterea punctului 24 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican Alexandru privind: Declararea ca fiind 
bunuri de uz public local a imobilelor denumite generic „parcări” ce au făcut obiectul 
actualizării Inventarului domeniului public al Municipiului Brăila, situate în Brăila, 
Bulevardul Alexandru Ioan Cuza, NCP 97811 și NCP 97834, str. Unirii, NCP 97863, str. 
Plevna, NCP 97924 și str. Roșiori, NCP 97973, precum și darea acestora în administrarea 
Serviciului de Utilitate Publică de Administrare și Gospodărire Locală Brăila 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat.  
 

 Trecem la dezbaterea punctului 25 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican Alexandru privind: Completarea 
Inventarului Domeniului Public al Municipiului Brăila, actualizat prin H.C.L.M. Brăila nr. 
325/30.09.2011, cu modificările și completările ulterioare, cu SECȚIUNEA II – bunuri 
mobile, conținând 31 de poziții noi, privind ”elemente de amenajare pentru loc de joacă 
pentru copii”,  declararea acestora ca fiind bunuri de uz public local și darea acestora în 
administrarea Serviciului de Utilitate Publică de Administrare și Gospodărire Locală 
Brăila. 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat.  

 
 

   Trecem la dezbaterea punctului 26 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican Alexandru privind: Completarea anexei 
nr. 4 la H.C.L.M. nr. 429/21.12.2015 - „Lista terenurilor ce aparţin domeniului public al 
Municipiului Brăila ce sunt sau pot fi ocupate de construcţii tip balcon, alei acces, extinderi 
spații comerciale, alte construcții autorizate. 
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Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat.  
 

 Trecem la dezbaterea punctului 27 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican Alexandru privind: Dezmembrarea și 
alipirea unor terenuri ce aparţin domeniului privat al Municipiului Brăila. 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
Discuţii? 
 
Domnul DRĂGAN ION – Secretarul General al Municipiului Brăila: 
La acest proiect fac precizarea că forma finală pe care o votați dumneavoastră 

astăzi a fost completată pe platformă și a fost transmisă în timp util. 
 
Domnul Sarafolean Coman, Președinte de ședință:  
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

 Trecem la dezbaterea punctului 28 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican Alexandru privind: Închirierea prin 
încredințare directă a unor terenuri ce aparțin domeniului public al Municipiului Brăila ce 
pot fi ocupate de construcții tip balcon, alei acces, extinderi spații comerciale, alte 
construcții autorizate, conform Regulamentului aprobat prin H.C.L.M. Brăila 

nr.421/31.08.2020, cu modificările ulterioare. 
Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 

 Discuții? 
  Supunem la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

 Trecem la dezbaterea punctului 29 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican Alexandru privind: Închirierea prin 
încredințare directă a unui teren ce aparţine domeniului public al Municipiului Brăila, în 
vederea amplasării unei lăzi frigorifice în fața spațiului comercial exdistent.               . 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
 Discuții? 
  Supunem la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

 
 Trecem la dezbaterea punctului 30 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican Alexandru privind: Exprimarea acordului 
Consiliului Local Municipal Brăila, pentru executarea unor lucrări de construire/desființare 
pe terenuri ce aparțin domeniului public și privat al Municipiului Brăila. 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
 Discuții? 
  Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
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- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
 Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat.. 
 

 Trecem la dezbaterea punctului 31 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican Alexandru privind: Aprobarea ieșirii din 
indiviziune prin partaj convențional și plata echivalentului cotei corespunzătoare din 
imobilul situat în Brăila, str.24 Ianuarie 1859, nr. 1, ce aparține Municipiului Brăila. 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
 Discuții? 

  Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
 Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

 

 Trecem la dezbaterea punctului 32 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de doamna Viceprimar Ciocan Doinița privind: Aprobarea vânzării unui număr 
de 26 de apartamente tip A.N.L., situate în Brăila, conform prevederilor art. 10, alin. (1) din 
Legea nr. 152/1998, privind înfiinţarea Agenţiei Naţionale pentru Locuinţe, republicată, cu 
modificările şi completările ulterioare. 
  Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
  Discuții? 
  Supunem la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
 Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

  

 Trecem la dezbaterea punctului 33 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de doamna Viceprimar Ciocan Doinița privind:  Aprobarea vânzării în condițiile 
Legii nr.85/1992 coroborat cu Decretul Lege nr. 61/1990 și Legea nr.244/2011, a 
apartamentului nr. 60 situat în Brăila, str. Aleea Mugurilor nr. 5, bloc H3, scara 3, etaj 4. 
  Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
 Discuții? 
  Supunem la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
 Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

 

 Trecem la dezbaterea punctului 34 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de doamna Viceprimar Ciocan Doinița privind: Aprobarea vânzării în condițiile 
Legii nr.85/1992 coroborat cu Decretul Lege nr. 61/1990 și Legea nr.244/2011, a 
apartamentului nr. 108 situat în Brăila, Aleea Policlinicii nr. 3, bloc G14, scara 6, etaj 1. 
  Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
  Discuții? 
  Supunem la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
 Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

 

 Trecem la dezbaterea punctului 35 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican Alexandru privind: Completarea 
H.C.L.M. Brăila nr. 51/27.02.2009 referitoare la „Atestarea apartenenţei la domeniul privat 
al Municipiului Brăila, a unor imobile, în vederea înscrierii acestora în cartea funciară”. 
  Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
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  Discuții? 
  Supunem la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
 Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

  Trecem la dezbaterea punctului 36 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican Alexandru privind: Constituirea dreptului 
de superficie, cu titlu oneros, asupra terenului ce aparține domeniului privat al Municipiului 
Brăila, în suprafață de 170,00 mp, situat în Brăila, str. Olteniei nr. 7B, NCP 96653, în 
favoarea solicitantului CUPLIU MARIAN, teren pe care se află amplasate construcțiile C1 
și C2, proprietatea acestuia. 
  Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
  Discuții? 
  Supunem la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
 Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

 

 Trecem la dezbaterea punctului 37 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican Alexandru privind: Neexercitarea 
dreptului de preempţiune al Municipiului Brăila pentru imobilul situat în Brăila, Bdul 
Al.I.Cuza nr. 253. 
  Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
  Discuții? 
  Supunem la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
 Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

 

 Trecem la dezbaterea punctului 38 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican Alexandru privind: Neexercitarea 
dreptului de preempţiune al Municipiului Brăila pentru imobilul situat în Brăila, str. Anghel 
Salighy nr. 6, lot 1. 
.  Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
  Discuții? 
  Supunem la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
 Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

 
 Trecem la dezbaterea punctului 39 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican Alexandru privind: Neexercitarea 
dreptului de preempţiune al Municipiului Brăila pentru imobilul situat în Brăila, str. 
Belvedere nr. 4, Corp C1 – Ap. 3. 
  Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
  Discuții? 
  Supunem la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
 Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
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 Trecem la dezbaterea punctului 40 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican Alexandru privind: Neexercitarea 
dreptului de preempţiune al Municipiului Brăila pentru imobilul situat în Brăila, str. Cojocari 
nr. 13. 
  Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
  Discuții? 
  Supunem la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
 Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

 

 Trecem la dezbaterea punctului 41 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican Alexandru privind: Neexercitarea 
dreptului de preempţiune al Municipiului Brăila pentru imobilul situat în Brăila,                         
str. Fortificației nr.4. 
  Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
  Discuții? 
  Supunem la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
 Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 
Trecem la dezbaterea punctului 42 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 

inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican Alexandru privind: Neexercitarea 
dreptului de preempţiune al Municipiului Brăila pentru imobilul situat în Brăila, str. 
Gheorghe Marinescu nr. 5. 
  Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
  Discuții? 
  Supunem la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
 Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

 

 Trecem la dezbaterea punctului 43 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican Alexandru privind: Neexercitarea 
dreptului de preempţiune al Municipiului Brăila pentru imobilul situat în Brăila, str. Ion Luca 
Caragiale nr. 12. 
  Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
  Discuții? 
  Supunem la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
 Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

 
 Trecem la dezbaterea punctului 44 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican Alexandru privind: Neexercitarea 
dreptului de preempţiune al Municipiului Brăila pentru imobilul situat în Brăila, str. Mărăști 
nr. 27. 
  Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
  Discuții? 
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 Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
 Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

 
 Trecem la dezbaterea punctului 45 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican Alexandru privind: Neexercitarea 
dreptului de preempţiune al Municipiului Brăila pentru imobilul situat în Brăila, str. Petru 
Maior nr. 21. 
  Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
  Discuții? 
  Supunem la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
 Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

 

  Trecem la dezbaterea punctului 46 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican Alexandru privind: Neexercitarea 
dreptului de preempţiune al Municipiului Brăila pentru imobilul situat în Brăila, str. Plevna 
nr. 151. 
 Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
  Discuții? 
  Supunem la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
 Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

 

 Trecem la dezbaterea punctului 47 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican Alexandru privind: Neexercitarea 
dreptului de preempţiune al Municipiului Brăila pentru imobilul situat în Brăila, str. Unirii nr. 
145. 
  Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
  Discuții? 

Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 

 Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

 Trecem la dezbaterea punctului 48 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican Alexandru privind: Aprobarea 
PLANULUI URBANISTIC de DETALIU pentru obiectivul <Construire Magazin Piese 
Auto de Schimb pentru Mașini și Utilaje Agricole>, la adresa din Municipiul Brăila, 
Șoseaua Focșani nr. 152 H, inițiat de societatea Agritehnica Service S.R.L. 
  Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
  Discuții? 
  Supunem la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 

 Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat.  
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 Trecem la dezbaterea punctului 49 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican Alexandru privind: Aprobarea 
PLANULUI URBANISTIC de DETALIU pentru obiectivul <Construire locuință parter, 
împrejmuire teren și amplasare piscină>, la adresa din Municipiul Brăila, Strada Nicolae 
Iorga nr. 48, inițiat de domnul DOBREV EDUARD – IONUȚ și doamna DOBREV 
CĂTĂLINA. 
  Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
  Discuții? 
  Supunem la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 

 Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat.  
 

 Trecem la dezbaterea punctului 50 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican Alexandru privind: Aprobarea 
PLANULUI URBANISTIC de DETALIU pentru obiectivul < Construire spațiu comercial 
(Minimarket) >, la adresa din Municipiul Brăila, Strada Grației nr. 59, inițiat de doamna 
SOTIRIADE NATALIA. 
  Discuții? 
  Supunem la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
 Cu unanimitate de voturi proiectul de hotărâre a fost aprobat.  

 

 Trecem la dezbaterea punctului 51 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de doamna Viceprimar Ciocan Doinița privind: Modificarea anexelor nr. 1 și 2 
la H.C.L.M. Brăila nr. 549/30.09.2021 referitoare la „Desemnarea consilierilor locali 
municipali în Consiliile de Administraţie, precum și în Comisia pentru evaluarea și 
asigurarea calității în unitățile de învățământ preuniversitar din Municipiul Brăila”, 
modificată prin H.C.L.M. Brăila nr. 407/15.07.2022. 
  Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
  Discuții? 
  Supunem la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 

 Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat.  
 
 Trecem la dezbaterea punctului 52 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican Alexandru privind: Modificarea și 
completarea H.C.L.M. Brăila nr. 316/30.05.2022 referitoare la „Achiziţionarea de către 
Municipiul Brăila a imobilului situat în Brăila, Calea Călărașilor nr. 17, colț cu                           
str. Pensionatului (construcția C1), NCP 71018 – C1”. 
  Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
  Discuții? 
  Supunem la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 

 Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat.  
 
 Trecem la dezbaterea punctului 53 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de doamna Viceprimar Ciocan Doinița privind: Modificarea H.C.L.M. Brăila nr. 
439/11.08.2021 referitoare la „Desemnarea reprezentanților Consiliului Local Municipal 
Brăila în Adunarea Generală a Acţionarilor la Societatea ECO S.A. Brăila. 
  Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
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  Discuții? 
 

Domnul DRĂGAN ION – Secretarul General al Municipiului Brăila: 
Referitor la proiectele de hotărâre de la punctele 52, 53, 54 și 55, de pe proiectul 

ordinii de zi, precizez faptul că desemnarea reprezentanților Consiliului Local Municipal 
Brăila se va face prin vot secret. 

Până la această dată, mi-au fost aduse la cunoștință următoarele propuneri:    
Pentru proiectul de la punctul 52: 
-  Din partea grupului P.S.D. este propus domnul consilier local municipal TUDOSE 

DANIEL, în calitate de membru supleant în Adunarea Generală a Acționarilor la 
Societatea ECO S.A. Brăila; 

-  Din partea grupului P.N.L. este propus domnul consilier local municipal SÎRBU 
CONSTANTIN, în calitate de membru supleant în Adunarea Generală a Acționarilor la 
Societatea ECO S.A. Brăila 

Pentru proiectul de la punctul 53: 
- Din partea grupului P.S.D. este propus domnul consilier local municipal COMAN 

FLORIN, în calitate de membru titular  în Consiliul de Administrație al Spitalului de 
Psihiatrie „Sfântul Pantelimon” Brăila; 

-  Din partea grupului P.N.L. este propus domnul consilier local municipal 
ALEXANDRU IONEL, în calitate de membru titular  în Consiliul de Administrație al 
Spitalului de Psihiatrie „Sfântul Pantelimon” Brăila; 
 Pentru proiectul de la punctul 54: 

- Din partea grupului P.S.D. este propus domnul consilier local municipal 
BRĂILEANU CLAUDIU, pentru a face parte din Comisia specială de aplicare a H.C.L.M. 
Brăila nr. 4/2003; 

-  Din partea grupului P.N.L. este propus domnul consilier local municipal PASCALE 
MIHAI - VIOREL, pentru a face parte din Comisia specială de aplicare a H.C.L.M. Brăila 
nr. 4/2003. 

Pentru proiectul de la punctul 55: 
- Din partea grupului P.S.D. sunt propuși ca reprezentanţi ai Consiliului Local 

Municipal Brăila în comisia de licitaţie pentru concesionarea unui bun imobil, în suprafață 
de 7,1 ha, situat în perimetrul I, aflat în administrarea Regiei Autonome „ADMINISTRAȚIA 
ZONEI LIBERE” Brăila, domnul BRĂILEANU CLAUDIU - EDUARD și domnul TÎMPLARU 
ADRIAN-ȘTEFAN, în calitate de membri titulari, iar ca membru supleant a fost propus 
domnul GOJAN PETRU; 

- Din partea grupului P.N.L. sunt propuși ca reprezentanţi ai Consiliului Local 
Municipal Brăila în comisia de licitaţie pentru concesionarea unui bun imobil, în suprafață 
de 7,1 ha, situat în perimetrul I, aflat în administrarea Regiei Autonome „ADMINISTRAȚIA 
ZONEI LIBERE” Brăila, domnul DROGEANU ALEXANDRU și domnul GHEORGHIȚĂ 
FLORIN, în calitate de membri titulari, iar ca membru supleant a fost propus domnul 
ALEXANDRU IONEL. 
 Mai sunt și alte propuneri ? 
 De asemenea, pentru Comisia de numărare a voturilor au fost propuși următorii 
consilieri: domnul Pătărlăgeanu Valentin, în calitate de președinte, iar doamna Neacșu 
Cornelia și domnul Popa Petrică Costel membri. 
 

Domnul SARAFOLEAN COMAN, Președinte de ședință: 
Supun la vot Comisia de numărare a voturilor în următoarea componenţă: 

           - Cine este pentru? 
           - Cine se abține? 
           - Cine este împotrivă? 
 Cu unanimitate de voturi Comisia de numărare a voturilor a fost aprobată. 
 

 Domnul consilier, Pătărlăgeanu Valentin: 
Comisia de numărare a voturilor formată din: 

 

  - PĂTĂRLĂGEANU VALENTIN - Preşedinte 
 - NEACȘU CORNELIA  - Membru 
   - POPA PETRICĂ-COSTEL                        -   Membru 
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 A procedat la numărarea voturilor pentru: 
 

1. Desemnarea reprezentantului Consiliului Local Municipal Brăila, ca membru 
supleant în Adunarea Generală a Acționarilor la Societatea „Eco” S.A. Brăila și a 
constatat următoarele: 

 a)  TUDOSE DANIEL     - voturi „pentru” 17 - voturi „împotrivă” 4 

 b)  SÎRBU CONSTANTIN   - voturi „pentru”   4 - voturi „împotrivă”  17 

                   - voturi anulate 1 

TOTAL BULETINE DE VOT:  22 
           

2. Desemnarea reprezentantului Consiliului Local Municipal Brăila, în calitate de 
membru titular  în Consiliul de Administrație al Spitalului de Psihiatrie „Sfântul 
Pantelimon” Brăila și a constatat următoarele: 
 
 a)   COMAN FLORIN    - voturi „pentru” 16 - voturi „împotrivă” 5 

 b)  ALEXANDRU IONEL   - voturi „pentru” 5   - voturi „împotrivă” 16 

                                           - voturi anulate 1  

TOTAL BULETINE DE VOT:        22 
 
3. Desemnarea reprezentantului Consiliului Local Municipal Brăila, pentru a face 

parte din Comisia specială de aplicare a H.C.L.M. Brăila nr. 4/2003 și a constatat 
următoarele: 
 
 a) BRĂILEANU CLAUDIU - EDUARD      - voturi „pentru” 16 - voturi „împotrivă” 5 

 b) PASCALE MIHAI – VIOREL      - voturi „pentru” 5 - voturi „împotrivă” 16 

               - voturi anulate 1     

  TOTAL BULETINE DE VOT:        22 
 
4. Pentru desemnarea reprezentanților Consiliului Local Municipal Brăila, în calitate 

de membri titulari, în comisia de licitaţie pentru concesionarea unui bun imobil, în 
suprafață de 7,1 ha, situat în perimetrul I, aflat în administrarea Regiei Autonome 
„ADMINISTRAȚIA ZONEI LIBERE” Brăila și a constatat următoarele: 
 
 a) BRĂILEANU CLAUDIU - EDUARD   - voturi „pentru” 17 - voturi „împotrivă” 4 

 b) TÎMPLARU ADRIAN - ȘTEFAN   - voturi „pentru” 16 - voturi „împotrivă” 5 

 c) DROGEANU ALEXANDRU   - voturi „pentru” 5   - voturi „împotrivă” 16 

 d) GHEORGHIȚĂ FLORIN    - voturi „pentru” 4   - voturi „împotrivă” 17 

                  - voturi anulate 1     
  TOTAL BULETINE DE VOT:        22 
 

 5.Pentru desemnarea reprezentanților Consiliului Local Municipal Brăila, în calitate 
de membru supleant, în comisia de licitaţie pentru concesionarea unui bun imobil, în 
suprafață de 7,1 ha, situat în perimetrul I, aflat în administrarea Regiei Autonome 
„ADMINISTRAȚIA ZONEI LIBERE” Brăila și a constatat următoarele: 
 
 a) GOJAN PETRU    - voturi „pentru” 17   - voturi „împotrivă” 4 

 b) ALEXANDRU IONEL    - voturi „pentru” 4     - voturi „împotrivă” 17 

           - voturi anulate 1   
 TOTAL BULETINE DE VOT:    22 
 

Drept pentru care am încheiat prezentul proces-verbal azi, 31.08.2022, în 3 
exemplare.  
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Domnul SARAFOLEAN COMAN, Președinte de ședință: 
 Supunem la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 

 Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat.  
 

 Trecem la dezbaterea punctului 54 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican Alexandru privind: Modificarea H.C.L.M. 
Brăila nr. 613/13.11.2020 referitoare la „Desemnarea reprezentanţilor Consiliului Local 
Municipal Brăila în Consiliul de Administraţie al Spitalului de Psihiatrie „Sfântul 
Pantelimon” Brăila. 
  Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
  Discuții? 
  Supunem la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 

 Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat.  
 

 Trecem la dezbaterea punctului 55 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican Alexandru privind: Modificarea H.C.L.M. 
Brăila nr. 618/13.11.2020 referitoare la „Modificarea componenţei comisiei prevăzută de 
art. 3 din H.C.L.M. Brăila nr. 4/30.01.2003 referitoare la <Aprobarea novării contractelor 
de concesiune ce au ca obiect bunuri imobile ce aparţin domeniului privat al Municipiului 
Brăila, în contracte de vânzare-cumpărare>”, completată prin H.C.L.M. Brăila nr. 
681/26.11.2020. 
  Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
  Discuții? 
  Supunem la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 

 Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat.  
 

 Trecem la dezbaterea punctului 56 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican Alexandru privind: Desemnarea 
reprezentanţilor Consiliului Local Municipal Brăila şi aprobarea componenţei comisiei de 
licitaţie pentru concesionarea unui bun imobil, în suprafață de 7,1 ha, situat în perimetrul I, 
aflat în administrarea Regiei Autonome „ADMINISTRAȚIA ZONEI LIBERE” Brăila. 
  Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
  Discuții? 
  Supunem la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 

 Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat.  
 

 Trecem la dezbaterea punctului 57 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican Alexandru privind: Prelungirea 
contractelor de închiriere pentru terenuri ce aparțin domeniului public al municipiului Brăila, 
în vederea desfășurării de activități comerciale diverse. 
  Discuții? 
  Supunem la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 

 Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat.  
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 Trecem la dezbaterea punctului 58 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican Alexandru privind: Exprimarea acordului 
Municipiului Brăila, în calitate de proprietar al terenului, pentru înscrierea în Cartea 
Funciară, a unor construcții proprietate privată, în condițiile art. 37, alin. (6) din Legea nr. 
50/1991, republicată, în baza certificatului de atestare a edificării, în cazul construcțiilor 
executate fără autorizație de construire. 
  Discuții? 
  Supunem la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 

 Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat.  
 
 Trecem la dezbaterea punctului 59 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de domnul consilier Boșneag Sorin - Eugen, membru în A.G.A la societatea 
Compania de Utilități Publice „Dunărea” Brăila S.A.: Acordarea unui mandat special 
domnului Primar Viorel – Marian Dragomir, în calitate de reprezentant de drept al Unității 
Administrativ Teritoriale Municipiul Brăila, să voteze în Adunarea Generală a Asociației de 
Dezvoltare Intercomunitară Dunărea Brăila, aprobarea Strategiei de Tarifare a serviciilor 
publice de alimentare cu apă și de canalizare pentru perioada 2021 - 2025 în Aria 
Delegată a Operatorului S.C. Compania de Utilități Publice Dunărea Brăila S.A. - 
actualizată - și a Actului Adițional nr.25 la Contractul de Delegare a Gestiunii nr. 670 din 
10.09.2009, cu modificările și completările ulterioare. 
  Discuții? 
 
 Domnul consilier, Popa Petrică - Costel: 
 În acest proiect de hotărâre sunt niște linii care vor trebui respectate și anul acesta 
și anul următor. Prin acordarea mandatului special veți agrea majorarea pentru anul 
acesta? 
 

Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
 Domnule consilier, politica tarifară a fost deja votată în consiliul local. A fost deja 
aprobată de consiliile locale ale tuturor localităților, indiferent de primarii care conduc acele 
localități și a fost o condiție obligatorie pentru semnarea contractului. Știți dumneavoastră 
care contract, acela când m-a invitat domnul prim-ministru Orban cu vreo două săptămâni 
înainte de începerea campaniei. S-a semnat la Guvern, în cadru festiv, ca să se vadă că 
P.N.L. și P.S.D., într-un moment în care nu eram în alianță, atrag fonduri europene în țară 
și la Brăila. 
 
 Domnul consilier, Popa Petrică - Costel: 
 Acum e alianță? 
 

Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
 Doamne ferește! Așa cred unii. A fost o condiție obligatorie politica tarifară pentru 
alocarea acestor fonduri și respectarea unor condiții impuse, pe care noi am fost nevoiți să 
le acceptăm. Creșterea respectivă vizează doar diferența tarifului la energie electrică, care 
era în momentul inițial și cel care există acum. Explozia prețului la energia electrică 
determinată de un ministru incompetent de la Ministerul Economiei, care a gândit la un 
moment dat că liberalizarea pieței energiei electrice va fi un lucru pozitiv, dar care a 
condus la un dezastru în toată țara. Această creștere se datorează acestui lucru și a 
inflației. Nimic în plus. Este o condiție pe care trebuie să o respectăm, pentru că altfel 
proiectul nu este valid și nu se poate duce la capăt. Foarte multe primării încearcă să-și 
achiziționeze energie electrică la bursă, dar nu vine nicio societate tocmai pentru că 
scopul majorității acestor societăți este ca să fie furnizori de ultimă instanță la prețuri 
exorbitante. Probabil vreo înțelegere neconcurențială, care nu este verificată de autoritățile 
cu rol de reglementare în domeniu. Dacă urmăriți ultimile dezbateri de la primăriile din 
vestul țării, la Timișoara și Brașov, o să vedeți că iau în calcul reducerea iluminatului public 
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în instituții și în oraș, pentru că spre deosebire de noi nu au iluminat 100% led în orașele 
lor. Dacă acest ministru ar fi luat niște măsuri în sprijinul populației, ca să nu se mai 
plătească aceste facturi exorbitante la gaze și energie electrică, astăzi nu am mai fi avut 
acest proiect pe ordinea de zi. Eu cred că acest Guvern ar trebui să îndepărteze cât mai 
repede această carie de la Ministerul Economiei și să avem în sfârșit un ministru care 
urmărește interesul oamenilor și nu pe cel al societăților deținute de băieții deștepți din 
energie, care profită de pe urma tuturor românilor. Sunt spitale în România care nu mai au 
de unde să-și ia energia electrică și o iau de la furnizorii de ultimă instanță. Sunt primării în 
țară care au ajuns în situația aceasta. Nimeni nu mai vine la bursă să liciteze pentru că toți 
joacă la speculă pe piața energiei electrice. Cred că este momentul ca astfel de personaje 
sinistre să dispară din Guvern și noi în momentul în care va exista o chestiune 
reglementată pe piața energiei electrice și prețul va fi plafonat la un nivel corect, vom 
reveni în consiliul local și vom scădea. Nu s-a urmărit decât actualizarea tarifului cu nivelul 
prețului la energia electrică și rata inflației. Atât și nimic mai mult. 
 Vreau să mai spun ceva. Acest proiect, dacă o să-l criticați, și sper să nu o faceți, a 
fost deja votat de primarii P.N.L. din județul Brăila și de către consiliile locale. 
 
 Domnul consilier, Popa Petrică - Costel: 
 Ca o completare la teza politică a domnului Primar, vreau să spun că atunci când  
s-a votat acest proiect consilierii P.N.L. nu l-au votat și nu era Ministru al Energiei cel care 
este numit de dumneavoastră ”carie”. Probabil că deranjează această carie, că are grupuri 
de interese din altă sferă, dar asta este altă discuție. Mulțumesc! 
 

Domnul Jantea – Crican Alexandru, Viceprimarul Municipiului Brăila: 
 În cazul în care dumneavoastră ați făcut referire la acea majorare care a fost 
adoptată în consiliul local, dar nevotată de către consilierii P.N.L., țin să vă menționez, așa 
cum a spus și domnul Primar, că era o obligație pe care ne-am asumat-o în cazul în care 
acea finanțare a fost accesată. Ghidul solicitantului prevedea ca o contribuție la cheltuielile 
eligibile din partea companiei e o anumită sumă de bani, pentru a se asigura că investiția 
susținută din fonduri europene va dăinui cel puțin 5 ani. În momentul în care a fost 
aprobată a fost ca o obligație de a respecta anumiți indicatori, pentru a putea fi proiectul 
eligibil și pentru a putea fi semnat contractul de finanțare. În momentul de față nu discutăm 
despre acea impunere a Uniunii Europene, ci discutăm despre o creștere aberantă a 
prețurilor la utilități și o nevoie de a exista a acestei companii, pentru a furniza apă 
cetățenilor. Pentru a ajunge apa în rețea este nevoie de pompe, care funcționează pe 
curent, curent care s-a scumpit foarte mult, motiv pentru care trebuie să majorăm acest 
preț. Nu este un lucru pe care ni-l dorim. Cu toții ne-am dori ca apa să fie și gratis. Ideea 
este că la momentul actual pentru a băga apa în rețea avem nevoie de curent electric.  
 Acum ne putem duce și mai în spate de 2018, în anii 90, în 1800, să stăm să 
săpăm puțuri. Nu încercați să mai derutați opinia publică de la situația actuală. Suntem în 
anul 2022 și prețurile sunt într-o creștere accelerată, nu doar la utilități ci la absolut tot. Știți 
foarte bine cine a pornit această creștere și cine era prim-ministru.   
 
 Domnul consilier, Gheorghiță Florin: 
 Stimați colegi, criza energetică există. Avem de a face cu o dublare a tarifului la 
apă. 
 

Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
 Nu este o dublare. 
 
 Domnul consilier, Gheorghiță Florin: 
 Este 11,5 și vom avea 21,3. Este o dublare a acestui tarif. 
 

Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
 Confundați procentele cu prețurile. 
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 Domnul consilier, Gheorghiță Florin: 
 Eu la procent mă refer. 
 

Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
 O creștere a unui procent nu înseamnă o dublare a tarifului. E vorba de 
matematică. 
 
 Domnul consilier, Gheorghiță Florin: 
 În 2020 era 4,41 și trebuia să se majoreze cu 11,5%, iar în propunerea de hotărâre 
se va majora cu 21,5%. Nu e dublu, e 98%.  
 

Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
 Prețul sau procentul? Ați spus prețul. 
 
 Domnul consilier, Gheorghiță Florin: 
 Procentul. Prețul se va majora cu acest procent. Există și nu contest această 
realitate economică, care nu e doar în România ci peste tot în lume. În Dresda s-au luat 
măsuri pentru reducerea iluminatului public, la fel și în Berlin.  
 

Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
 O susțineți? 
 
 Domnul consilier, Gheorghiță Florin: 
 Am citit în presă. 
 

Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
 Dumneavoastră, ca și consilier, susțineți reducerea iluminatului public în municipiul 
Brăila? 
 
 Domnul consilier, Gheorghiță Florin: 
 Vorbeam de acea decizie. 
 

Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
 Eu v-am întrebat un lucru.  
 
 Domnul consilier, Gheorghiță Florin: 
 Acest lucru trebuie însoțit de un plan de eficientizare energetică, astfel încât prețul 
pe energia electrică să scadă. C.U.P. Dunărea și Primăria au suprafețe destul de mari și 
putem să amplasăm niște panouri fotovoltaice sau o turbină eoliană, astfel încât în coșul 
energetic prețul energiei electrice să scadă. 
 

Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
 Domnule consilier, până să amplasăm panouri solare și turbine nu credeți că 
Ministrul Energiei ar fi trebuit să-și facă treaba, pentru că primește un salariu, și să se 
gândească la populație, la instituțiile publice, la școli. Începe școala în curând și știți cât le 
va veni iluminatul?! Nu credeți că așa ar fi fost corect?  
 Dumneavoastră n-ați votat proiectul, dar primarii P.N.L. l-au votat, pentru că l-au 
considerat necesar, astfel încât localitățile lor să aibă apă și canalizare. Proiectul include 
în integralitatea lui inclusiv măsuri de reducere a consumului de energie electrică, prin 
dotare, modernizare, achiziție de pompe noi care să consume mai puțină energie electrică. 
Totodată, în paralel, C.U.P. Dunărea este în momentul de față într-o procedură de 
montare a panourilor solare pe clădirile pe care le deține. Vă spun însă că Primăria 
Municipiului Brăila nu mai deține terenuri disponibile pentru astfel de investiții. Primăria 
Municipiului Brăila mai are terenuri doar pentru construcția de fabrici, de centre logistice și 
de investiții care să aducă plus valoare. Primăria Municipiului Brăila a modernizat în ultima 
perioadă instituții de învățământ și ne referim la foarte multe grădinițe. Acum lucrăm la 
unul dintre cele mai mari licee, pe care îl vom finaliza cel mult într-o săptămână. Mai avem 
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încă un liceu în lucru, tot pe fonduri europene. Toate au ca scop reducerea emisiilor și 
economii fundamentale în ceea ce privește consumul de energie electrică. 
 Aceste creșteri sunt determinate de modul haotic în care Guvernul și Ministerul 
Economiei au gestionat această piață a energiei electrice. Doar atât! Restul este politică și 
cancan. Dacă nu ar fi avut loc această creștere a prețului energiei electrice nu am fi 
discutat în momentul de față acest proiect. Dacă va veni la Ministerul Energiei un ministru 
competent... 
 
 Domnul consilier, Popa Petrică - Costel: 
 De la P.S.D. 
 

Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
 Nu. Aveți și de la P.N.L. câțiva miniștrii competenți, dar nu au venit la Brăila, 
domnule consilier, și nu-i cunoașteți. Dacă va veni la Ministerul Energiei un ministru 
competent care va aduce o plafonare a prețului energiei electrice, vom intra în consiliul 
local și vom reduce exact cu acel procent majorarea pe care astăzi suntem obligați să o 
votăm. Dacă nu se vor respecta condițiile atunci cu siguranță se va pierde finanțarea de 
câteva sute de milioane de euro. Sunt ferm convins că nimeni nu-și dorește așa ceva. 
 

Domnul Jantea – Crican Alexandru, Viceprimarul Municipiului Brăila: 
 Ați făcut referire la niște procente care se doresc majorate, față de cele aprobate 
inițial. Probabil nu ați înțeles și am să vă explic din nou. Procentele inițiale au fost aprobate 
conform caietului de sarcini și ghidului solicitantului. Majorarea acelor procente este 
cauzată de creșterea nivelului prețului energiei electrice. Faptul că nu suntem singuri în 
Europa nu încălzește cu nimic cetățeanul român. S-a făcut vreun studiu că trebuie să 
punem o turbină eoliană în oraș? Dumneavoastră ați venit în consiliul local ca să ne dați o 
serie de clișee pe care le auziți la televizor. Avem și noi televizor. Decizia de liberalizare a 
pieței nu a fost greșită ci catastrofală. Dacă aveți clișee măcar să le formulați frumos.  
 
 Domnul consilier, Gojan Petru: 
 La acest proiect și la următorul nu paticip la vot. 
 

Domnul Sarafolean Coman, Președinte de ședință:  
  Supunem la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
 Cu 17 voturi ”pentru” și 5 abțineri ale domnilor consilieri Alexandru Ionel, 

Gheorghiță Florin, Drogeanu Alexandru, Popa Petrică – Costel și Sîrbu Constantin, 
proiectul de hotărâre a fost aprobat. Domnul consilier Gojan Petru nu a participat la 
dezbaterea și votul asupra proiectului de hotărâre. 
 

 Trecem la dezbaterea punctului 60 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de domnul consilier Boșneag Sorin - Eugen, membru în A.G.A la societatea 
Compania de Utiități Publice „Dunărea” Brăila S.A.: Aprobarea Actului Aditional nr. 25 
privind modificarea punctului 4 al alin. (2) al Articolului 36 - Preturile, Tarifele și Alte Surse 
de Venit - din Capitolul 1 - Sistemul Financiar - Titlul II - Sistemul Financiar și Sistemul 
Contabil - din Dispoziții Generale ale Contractului de Delegare a Gestiunii nr. 670 din 
10.09.2009, cu modificările și completările ulterioare - în baza Strategiei de Tarifare a 
Serviciilor pentru perioada 2021-2025, actualizată. 
  Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
  Discuții? 
  Supunem la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
 
 



 31 

 Cu 17 voturi ”pentru” și 5 abțineri ale domnilor consilieri Alexandru Ionel, 
Gheorghiță Florin, Drogeanu Alexandru, Popa Petrică – Costel și Sîrbu Constantin, 
proiectul de hotărâre a fost aprobat. Domnul consilier Gojan Petru nu a participat la 
dezbaterea și votul asupra proiectului de hotărâre. 

 
 Trecem la dezbaterea punctului 61 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Modificarea art. 4 și art. 6 la H.C.L.M. 
Brăila nr. 433/29.07.2022 referitoare la „Instrumentarea proiectului și aprobarea 
Documentației de Avizare a Lucrărilor de Intervenție și a Devizului General aferente 
proiectului „Amenajare taluz Faleza Dunării în scopul valorificării identității locale”. 
  Discuții? 
  Supunem la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 

 Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 
 Trecem la dezbaterea punctului 62 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de doamna Viceprimar Ciocan Doinița privind: Alegerea preşedintelui de şedinţă 
pentru luna septembrie 2022. 
  Discuții? 
 

Domnul DRĂGAN ION – Secretarul General al Municipiului Brăila: 
 Urmează domnul consilier Sîrbu Constantin. 
 

Domnul Sarafolean Coman, Președinte de ședință:  
 Supunem la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 

 Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 
 Trecem la dezbaterea punctului 63 de pe ordinea de zi – Activitatea asistenților 
personali ai persoanelor cu handicap grav, în cursul semestrului I al anului 2022. 
  Discuții? 
 
 Trecem la dezbaterea punctului 64 de pe ordinea de zi – Alte probleme 
 
 Domnul consilier, Popa Petrică - Costel: 
 Astăzi am votat la punctul 16 toaletarea arborilor care au crengi rupte și pot periclita 
viața cetățenilor. Vă rog să dispuneți și toaletarea arborilor care ecranează semafoarele. 
 A doua problemă: Domnule Primar, la începutul acestei luni a avut loc în municipiul 
Brăila un accident în care au fost implicate cele două fete. Cu o zi înainte veneam de la 
Dedeman și am avut ocazia să privesc cum la o intersecție din municipiul Brăila putea să 
iasă un carambol de toată frumusețea. Ar fi vorba de intersecția șoselei Baldovinești cu 
strada Comuna din Paris. Acolo nu este trafic mare de oameni și știu că șoseaua 
Baldovinești trebuie să fie modernizată, însă rugămintea mea este să cereți poliției de la 
circulație ca împreună cu cei din Primărie, care se ocupă cu aceste probleme, să facă în 
așa fel ca acea intersecție să fie securizată. 
 

Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
 Șoseaua Baldovinești, așa cum și dumneavoastră știți, este inclusă în proiectul de 
modernizare pe fonduri europene, iar la intersecția respectivă Poliția Rutieră, cea care 
reglementează regulile de trafic din municipiu, a avizat soluția proiectantului, cea care va fi 
pusă în operă. Dacă poliția va constata că este necesar să se reglementeze diferit față de 
proiect va fi nevoie să cerem acordul finanțatorului pentru modificarea viitorului proiect, iar 
dacă lucrurile vor funcționa, în baza proiectului avizat deja din punct de vedere al 
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circulației, de către Poliția Rutieră, lucrurile vor fi ok din punctul nostru de vedere. Într-un 
timp destul de scurt vor începe lucrările la șoseaua Baldovinești, inclusiv la podul peste 
calea ferată.  
 

Domnul Jantea – Crican Alexandru, Viceprimarul Municipiului Brăila: 
 De asemenea, un criteriu obligatoriu în cadrul finanțării europene este ca în 
obiectivul supus finanțării să nu investim alte fonduri înainte cu 3 ani de semnarea 
contractului. Nu este voie ca obiectivul supus finanțării să fi fost finanțat prin alte surse cu 
privire la alte aspecte de reabilitare și modernizare cu 3 ani înainte de semnarea 
contractului de finanțare. Comisia europeană a considerat că este o procedură utilă de a 
se asigura că nu se investește din fonduri publice de două ori în aceeași zonă. 
Securizarea acelei străzi, unde bănuiesc că vă referiți la un sens giratoriu, care pentru a fi 
edificat trebuie o construcție. Dacă vă referiți la un sens giratoriu din balize din plastic 
umplute cu apă acela trebuie să fie reglementat de către I.P.J. 
 
 Domnul consilier, Popa Petrică - Costel: 
 Totuși acel provizorat care a existat în 3 intersecții din municipiul Brăila a funcționat 
vreo 3 ani de zile. Este vorba de buna credință pentru cetățeni. Atunci s-a rezolvat o 
situație care era de provizorat, pentru că nu putea să funcționeze la infinit cu acele balize 
din plastic. A fost o soluție bună pentru că a evitat multe evenimente nefericite. 
 

Domnul Jantea – Crican Alexandru, Viceprimarul Municipiului Brăila: 
 În ședința de Comisie de Siguranță în Trafic a fost o discuție privind acest aspect, 
iar I.P.J. ne-a transmis că nu există valori de trafic care să impună existența unui sens 
giratoriu acolo și nici nu există incidente rutiere care să necesite această amplasare.  
 

Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
 Indiferent de ceea ce gândim noi la un moment dat există instituții care au oameni 
școlarizați în acest domeniu, cu practică și experiență, ale căror decizii sunt obligatorii 
pentru noi. În concluzie vă spun că dacă I.P.J. impune anumite reguli de circulație Primăria 
va monta semnele de circulație sau va marca strada respectivă. Dacă I.P.J. nu consideră 
noi nu avem dreptul să ne transformăm într-o instituție care reglementează în locul lor, ci 
doar să respectăm ceea ce stabilește I.P.J. pe zona respectivă.  
 
 Domnul consilier, Popa Petrică - Costel: 
 Cred că nu am fost înțeles. Este vorba de intervenția dumneavoastră omenească la 
cei de la I.P.J., astfel încât să vadă cum se poate rezolva această problemă. Nu să treceți 
peste ei. Sub nicio formă.  
 

Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
 Domnule consilier, am înțeles. La următoarea ședință privind siguranța în trafic li se 
va aduce, din nou, în vedere acest aspect. Dânșii vor analiza, vor decide și decizia lor va fi 
respectată de Primărie. 
 
 Domnul consilier, Sîrbu Constantin: 
  Domnule Primar, am 3 întrebări simple la care doresc răspuns în scris la 
următoarea ședință. Este vorba de contractul de salubrizare al municipiului Brăila.  
 Prima întrebare este: contractul de salubrizare prevede expres și măturarea 
trotuarelor?  
 A doua întrebare este tot privind contractul de salubrizare: este prevăzută plata 
obligatorie pentru groapa de gunoi?  
 A treia întrebare: acest contract prevede faptul că firmele deja parte din contract 
stabilesc prioritățile ca o altă entitate/societate poate să facă parte sau nu din acest 
contract?     
  

Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
 Mai spuneți încă o dată ultima întrebare. 
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 Domnul consilier, Sîrbu Constantin: 
   Dacă în contractul de salubrizare a municipiului Brăila există o prevedere ca firmele 
care fac deja parte din acest contract pot stabili prioritățile ca o altă entitate sau o altă 
societate comercială să facă parte din acest contract. 
 

Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
   Doamne ferește! Cum să fie așa ceva? Am înțeles! Am să vă dăm răspunsul că 
este exclus total. Este logic că nu.  
 

Domnul Sarafolean Coman, Președinte de ședință:  
Dacă nu mai sunt discuții declar ședința închisă. Vă mulțumesc! 
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